

Title (en)
Carton blank for making a box.

Title (de)
Zuschnitt zur Herstellung eines Behälters.

Title (fr)
Coupe façon pour produire une boîte.

Publication
EP 0586984 A1 19940316 (DE)

Application
EP 93113714 A 19930827

Priority
DE 4229902 A 19920908

Abstract (en)
In a blank for making a container with a carrying handle (28) of a uniform material, in particular a box (S) of recyclable cardboard, the carrying handle (28) is to have a carrying-handle strip (6). The latter is connected to at least one other blank part of a box body (25) and is furthermore provided with a handle slot (15). In this case, a wing (8a, 8b) is to be assigned to the carrying-handle strip (6), at least on one side, which wing reinforces at least one corner region (14a, 14b) of the handle slot (15). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Zuschnitt zur Herstellung eines Behälters mit Traggriff (28) aus einem einheitlichen Werkstoff, insbesondere einer Schachtel (S) aus recycelbarem Karton, soll der Traggriff (28) einen Traggriffstreifen (6) aufweisen. Dieser ist zumindest mit einem anderen Zuschnittteil eines Schachtelkörpers (25) verbunden und ferner mit einem Griffschlitz (15) versehen. Dabei soll dem Traggriffstreifen (6) zumindest einseitig ein Flügel (8a, 8b) zugeordnet sein, der zumindest einen Eckbereich (14a, 14b) des Griffschlitzes (15) verstärkt. <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 5/46

IPC 8 full level
B65D 5/42 (2006.01); **B65D 5/46** (2006.01); **B65D 5/462** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 5/4208 (2013.01); **B65D 5/46088** (2013.01)

Citation (search report)
• [X] FR 2394454 A1 19790112 - NICOLLET HUGUES SA [FR]
• [X] US 4676428 A 19870630 - MCCLURE JACK A [US]
• [A] EP 0129783 A2 19850102 - HENKEL KGAA [DE]

Cited by
JP2015199518A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
DE 4229902 A1 19940310; EP 0586984 A1 19940316

DOCDB simple family (application)
DE 4229902 A 19920908; EP 93113714 A 19930827